
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  

Onsdag den 29.september 18.30 -20.30   
 

 
Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette 
Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Trine Nissen, Ole Valdau, Annemette Rosén, Tina Lauridsen, 
Lotte Jensen, Kirsten Bach, Amanda 9T 
 
Afbud: Louise Marqvertsen, Lotte Jensen(?), Kirsten Bach, Amanda 9T 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat. 
Godkendt 
 

2. Nyt fra Elevrådet v. Amanda 9T 
Amanda er desværre forhindret i at deltage, så Annemette fremlægger. Der var fælles elevrådsdag i 
går, hvor hele det store elevråd deltog på Hvalsø skole.  
I dag på elevrådsmødet talte de ind i den nationale trivselsmåling, hvor nogle trivselstendenser 
viser sig, som er oplagte i forhold til at elevrådet kan arbejde videre med nogle temaer.  
Gallafest: Der er to temaer i spil til årets fest: American style eller Zoologisk Have. Der er allerede 
booket DJ til dagen.  

 
3. Økonomi v. ALR 

Økonomien ser godt ud på lønsiden, der er fastansat en barselsvikar, og så har vi ansat en ny 
barselsvikar, således at der vil være et overlap, men det er der råd til i kommende års budget.  
 
Skolen har fået 20.000 kr fra Musikskolens Støtteforening og disse skal være med til at finansiere  
et PodCast studie. Der var stor tilslutning til dette i lærergruppen.  
 

4. Status renovering v. ALR 
Der mangler stadig de sidste møbler, men der er ikke helt hul igennem til arkitekten. Der begynder 
at komme mange kommentarer til Annemette omkring at tingene ikke er færdige rundt omkring – 
frustrationen er stor i personalegruppen og tålmodigheden er ved at være brugt op. Annemette har 
mange gang, og forgæves, forsøgt at få kontakt til arkitekten, og det samme har kommunens folk. 
 
Der skal affaldssorteres fra 1. januar 2022 i alle Lejres institutioner. Vi etablerer en 
”fordelerstation” på græsset ved hallen – dér hvor der i forvejen står en container.  

 
5. Orientering om skolens arbejde med lektiepolitik v. ALR 

Hver årgang skal udarbejde deres udkast til lektiepolitikken på deres specifikke årgang. Dette er 
præsenteret i dag på afdelingsmøder i hhv.  
Tages op igen på skolebestyrelsesmødet i november. 

 
6. Orientering omkring status for arbejdet med Skolens grundfortælling v. ALR 

Hjemmesiden er opdateret, og der sendes et link til alle forældre omkring den nye hjemmeside. 
 

7. Kort orientering om ”Hjælpsom Kirke Hyllinge” v. ALR 
Drøftelse omkring skriverier på Facebook vedr. skolen og omtalen af denne.  
Konkrete hændelser drøftes kort. 
 



 
8. Orientering omkring tendenserne fra årets trivselsundersøgelse og hvad denne giver anledning til 

at arbejde videre med på skolen v. Trine 
Som skole ligger vi lige omkring landsgennemsnittet på 4,0 (på skala fra 0-5 – hvor 0 er ingen trivsel 
og 5 er det bedste).  
Der måles på 4 parametre, social trivsel, faglig trivsel, støtte og inspiration samt ro og orden. Vi 
ligger højest i den sociale trivsel, og lavest i støtte og inspiration. 
Skolebestyrelsen får den overordnede rapport at se. 
I midten af oktober laver hvert årgangsteam en handleplan for trivslen på deres årgang (ud fra de 
specifikke klassemålinger). På skolebestyrelsesarbejdet i november går vi i dybden med de 
overordnede tiltag i handleplanerne, og skolebestyrelsen giver deres input til arbejdet. 

 
9. Gennemgang af dagsorden til kontaktforældremødet den 6.oktober og ”hvem kommer fra SB? 
- 17.00-17.30: Rundvisning af nye lokaler  
- 17.30-17.50: Drøftelse af et trivselsarrangement for elever  
- 17.50-18.15: Spørgsmål fra kontaktforældrene i forhold til, hvad der rører sig. 
- 18.15-19.00: Værdien af forældreaftaler i klasserne v. SSP konsulent Simon Skov-Langfeldt. 
Mette Duus deltager, Lars Peter deltager muligvis 
 
10. Medarbejdertrivsel – Orientering  

• SFO og Klub: Børnetallet stiger igen, både i SFO og klub. Diskofester, Lalandiature mm er i 
støbeskeen. Ny studerende Andreas – nu er der to (den anden er Colin). Medarbejderne 
har det godt. Er positive i forhold til at kunne være medbestemmende.  

• Undervisning: Lærerne har det godt, mindre sygefravær. Har været ramt af mange 
indsatsområder fordi man har været lukket ned og meget har ventet. Nok at se til, men god 
energi. Mange positive forældremøder.  

• Fraværsstatus: En delvis sygemelding (på vej tilbage på arbejde). 
 

11. Eventuelt 
- Evaluering af foto-ordning – Datoen skal sendes ud tidligere.  
- SB-møde den 26.januar: Fælles møde med skolebestyrelsen, lærere og pædagoger omkring Digital 

forståelse. 
- Opfølgning på Mettes forslag omkring Tour de chambre (til foråret). Åbent hus for forældre/børn, 

liv på skolen i forhold til hvad der sker i dagligdagen, der skal være noget ordentligt at vise frem. 
Måske nogle traditioner som kan være tilknyttet bestemte årgange.  

- Afkortning af skoledagen 4.-9. årgang – er børn og lærere tilfredse med ordningen? Umiddelbart er 
alle glade for ordningen, men eleverne er ikke blevet direkte spurgt. Det er helt klart oplagt at 
sætte spot på dette. 

- 11. oktober er der debatmøde om kommunalvalget – mulighed for SKB til at deltage? Alle partier 
har meldt deres ankomst. Foregår i Hvalsø. Danmarks Lærerforening, BUPL og Skole og forældre er 
værter. 
 

12. Punkter til fremtidigt møde 
- Repræsentanter fra Halstyregruppen (Søren Kræmer og Lars Dalsgaard) kommer på besøg ved SB-

mødet den 27.oktober og fortæller om det nye halbyggeri. 
   

Hilsen Annemette og Lars Peter 


